
Beskæftigelsesudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 22. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 447

Vil ministeren redegøre for antallet af personer, der ville være berørt, hvis man pr. 1. ja-

nuar 2021 gennemførte den reduktion i integrationsydelsen, som blev besluttet af den tid-

ligere VLAK-regering og Dansk Folkeparti i forbindelse med finansloven for 2019, og som

S-regeringen annullerede med finansloven for 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjarne Laustsen

formand
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